



深圳灣萬象城黑金卡會員貴賓室及餐飲禮遇

MixC Black Card member VIP LOUNGE and dining privileges at MixC Shenzhen Bay

條款及細則：

1. 此等禮遇有效期由即日起至 2025年6月2日。
2. 此等禮遇只適用於 SUPREME 現有客戶。
3. 客戶必須先於一點萬象App或微信小程序註冊成為「一點萬象會員」。
4. 客戶需前往深圳灣萬象城 L1 層服務台，出示 SUPREME App 上的 e-ID以確認身份。
5. 確認 SUPREME 客戶及一點萬象會員身份後，服務台職員將發出電子券至客戶的「一點萬象——我的券包」，當中包括 VIP LOUNGE 茶歇休憩券乙張，客戶可到 L3層VIP Lounge大廳休息乙次及獲指定小食飲品乙份（沙琪瑪及氣泡水）、餐飲優惠券（可於指定餐廳消費並出示優惠券以享用禮遇，不可與其他優惠同時使用，優惠由領券日起至2025年6月2日止）。VIP LOUNGE 只限 SUPREME客戶本人進入。於繁忙時段，客戶需排隊等候進入 VIP LOUNGE。
6. 首次消費（不設金額限制）及獲得積分後，客戶才可領取新會員三重獎勵。
7. 此等禮遇由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司（「本公司」）對一切有關此優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
8. 本公司保留隨時修改本優惠之條款及細則，以及終止優惠之權利而不作另行通知。
9. 如有任何爭議，本公司及深圳灣萬象城保留最終決定權。



A member of CK Hutchison Holdings
長江和記實業成員



Terms and conditions:

1. These privileges are valid from now until 2 June 2025.
2. These privileges are available for SUPREME's existing customers only.
3. Customers must first register as a MixC member through the MixC App or WeChat Mini Program.
4. Customers must visit the reception desk on Level 1 of MixC Shenzhen Bay and present their e-ID from the SUPREME App for identity verification.
5. After verifying the identities of both the SUPREME customer and the MixC Member, the concierge will issue an electronic voucher to the customer's "MixC - My Wallet". This includes a VIP LOUNGE tea break voucher for one visit, allowing the customer to relax in the VIP LOUNGE and enjoy a designated snack (Shaqima) and a drink (sparkling water) at the L3 VIP LOUNGE (verification required). Additionally, there is a general dining voucher that can be used at select restaurants for exclusive benefits (not combinable with other promotions, those offers are valid from the date of coupon issuance until 2 June 2025). Only SUPREME customers are eligible to enter the VIP LOUNGE. During peak hours, customers may need to wait in line for entry.
6. After their first-time consumption (with no minimum spending requirement) and accruing points, customers can receive the new member triple rewards.
7. Hutchison Telephone Company Limited ("The Company") is not the provider or supplier of these offers, and shall not be responsible for any matters relating to the service or product.
8. The Company reserves the right to cancel, revise, suspend or terminate all or any part of the promotion at any time without prior notice or reason.
9. In the event of disputes arising from these offers, the decisions of the Company and MixC Shenzhen Bay shall be final and conclusive.



A member of CK Hutchison Holdings
長江和記實業成員